
Kernu	valla,	Nissi	valla,	Saue	linna	ja	Saue	valla	ühinemist	ettevalmistava		
KOV-juhtide	töörühma	koosoleku	kokkuvõte	

	
Aeg	ja	koht:	5.	september	2017,	kell	12.00	kuni	14.00,	Nissi	vald,	Turba	
Osalejad:	Ermil	Miggur,	Kadri	Tillemann,	Valdis	Toomast,	Kuldar	Paju,	Hannse	Orgse,	Harry	
Pajundi,	Andres	Laisk,	Sju	Nuuter,	Marju	Põllu	
	

1. Arutelu	 arengukava	 ja	 eelarvestrateegia	 ettevalmistustöödest	 ja	 edasistest	
sammudest.	 Töörühma	 liikmed,	 olles	 tutvunud	 teenusepakkuja	 poolt	 üle	 antud	
dokumentide	mustanditega,	 leidsid,	 et	 väljapakutud	 lähenemine	 ei	 ole	 vastavuses	
koostamise	protsessi	ja	lepingu	sõlmimise	aegsete	ootustega.	Leiti,	et	antud	lepingu	
raames	 on	 vähetõenäoline	 koostada	 ühendvalla	 vajadustele	 vastav	 arengukava	
projekt.	Otsustati,	et	Saue	Vallavalitsus	teavitab	teenusepakkujat	lepingu	lõpetamise	
soovist	ning	pakub	välja	lahenduse,	kus	vastu	võetakse	(ja	tasustatakse)	tööd	nendes	
osades,	mis	on	ootustele	vastavalt	ellu	viidud.	
	

2. Ametiasutuse	 põhimääruse	 arutelu.	 Marju	 Põllu	 ja	 Sju	 Nuuter	 tutvustasid	
ametiasutuse	 põhimääruse	 mustandit	 ning	 juhtisid	 tähelepanu	 sellele,	 et	
põhimääruses	on	halduskeskused	eraldi	struktuuriüksustena	määratletud.	

	
3. Ülevaade	 personalitoimingutest.	 Uues	 struktuuris	 on	 praeguse	 kaardistuse	 alusel	

täidetud	68,5	kohta,	täitmata	on	27	kohta.	Valminud	on	ka	palgajuhendi	projekt,		kus	
välja	pakutud	viis	palgagruppi	ja	nende	palgarühmade	palgavahemikud	ja	sotsiaalsed	
garantiid	ja	hüved.	Juhendi	kinnitab	uus	volikogu.	

	
4. Ühenduste	rahastamise	ühtlustamine.	Toimus	arutelu,	millal	on	realistlik	ühenduste	

(külaseltsid)	 rahastamispõhimõtted	 ühtlustada.	 Leiti,	 et	 realistlik-optimistlik	
perspektiiv	 on	 ühiste	 rahastuspõhimõtetega	 arvestada	 2019.	 aasta	 eelarves,	 2018.	
Aastal	tegeleda	ühtse	süsteemi	väljatöötamisega	vastavalt	arengukavale.	2018.	aastal	
rahastada	hoonete	ülalpidamisega	seotud	otseseid	kulusid.	

	
5. IT-teemalised	 ühinemise	 ettevalmistamised,	 sellega	 seotud	 personalivajadused.	

Otsustati,	 et	 alustatakse	 teise	 IT-spetsialisti	 värbamist	 ning	 kaardistatakse	
lisategevused,	 mis	 on	 vaja	 läbi	 viia.	 Muuhulgas	 selleks,	 et	 2019.	 aastal	 uue	 maja	
valmimiseks	vajalikud	IT-tegevused	läbi	viia.			

	
Jooksvad	küsimused:	

- Hariduse-	ja	sotsiaalvaldkonnas	on	valminud	teenuste	ja	toetustega	seotud	määruste	
eelnõud	 uuele	 volikogule,	 vajadusel	 saab	 neid	 praegustes	 volikogudes	 tutvustada	
(Saue	Vallavolikogus	on	infopunkti	raames	määruseid	tutvustatud)	

- Uue	 volikogu	 I	 istungi	 toimunise	 koht	 –	 leiti,	 et	 sobivaim	 on	 korraldada	 Saue	
Gümnaasiumi	auditooriumis	või	saalis.	

- Harry	Pajundi	informeeris,	et	käsil	on	projekteerimistööde	lepingu	ettevalmistamine	
arhitektidega.	 Tegevuspõhise	 kontoriga	 seotud	 analüüsitulemused	 peaksid	 valmis	
olema	10.	oktoobril,	peale	seda	saavad	arhitektid	projekteerimistöid	jätkata.	

- Järgmine	 koosolek	 on	 10.	 oktoobril	 kell	 13.00	 (asukoht	 täpsustub),	 toimub	
tegevuspõhise	kontori	analüüsitulemuste	tutvustamine.		


